
Agent Benteke: Nie miałem kontaktów z Romą
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Media donoszą od kilku dni o zainteresowaniu Romy Chrisianem Benteke,

napastnikiem reprezentacji Belgii i Aston Villi. W przypadku gracza mówi

się jednak o dużych kwotach i m.in. o to portal forzaroma.info pytał jego

agenta, Erisa Kismeta. 

Możliwe, że opuści Aston Villę w najbliższym oknie transferowym?

- W chwili obecnej nie ma niczego konkretnego. Jesteśmy skoncentrowani na

jutrzejszym finale Pucharu Anglii, to bardzo ważny mecz i jest naszym priorytetem.

Wszyscy zdają sobie sprawę z wielkiego znaczenia tego meczu.

 

Dziś rano czytaliśmy wypowiedzi Tima Sherwooda, trenera Aston Villi,

który mówił o klauzuli 32,5 mln zapisanej w kontrakcie napastnika. Wiesz

coś o tym?

- Nie. Trener zna bardzo dobrze jakość, zdolności i to co jest w stanie dać gracz

swojej drużynie na boisku, ale kwestie w jego kontrakcie. W każdym razie

powtarzam, że nie ma w tym momencie negocjacji w odniesieniu do pozyskaniu

gracza.

Maiłeś w ostatnich miesiącach jakiekolwiek kontrakty z Romą? Otrzymałeś

zapytania o gracza?

- Nie. Nigdy w życiu nie miałem kontraktów z Roma. We Włoszech byłem tylko raz,

w Bolonii i pamiętam, że jadłem fantastyczną pizzę...
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